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PROTOKÓŁ NR XXVI/2016 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 grudnia 2016 roku 
 
 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  
29 grudnia 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1330. 
 
Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, prawomocność obrad na podstawie 
listy obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. Na sali obrad 
obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.  
 
W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 
2. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 
3. Dzielnicowy Posterunku  
Policji w Nowym Mieście                asp. sztab. Wojciech Orzeszek 
4. Przedstawiciel Gminnej Rady 
Seniorów                                                                       p. Zofia Dworakowska 
5. Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Gminy 
w osobach:  p. Jakub Dworakowski 
                    p. Mateusz Nowicki 
6. Mecenas U M i G          p. Tomasz Rychlicki 
7. Radna Powiatu Grójeckiego          p. Anna Steczkowska 
8. Pan Jacek Chałupka  
9. Pan Krzysztof Chałupka 
10. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   
nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 
Proponowany porządek obrad: 
1. Przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 
3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 
5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2016-2021.  
c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą na lata 2017 – 2022 oraz uchwalenia Uchwały Budżetowej na rok 2017. 
- odczytanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2017 – 2022 wraz z uzasadnieniem. 
- odczytanie projektu Uchwały Budżetowej na rok 2017 wraz z uzasadnieniem.  
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 - odczytanie opinii Komisji Gospodarczo – Budżetowej dotyczącej projektu 
uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 
lata 2017 – 2022 oraz projektu Uchwały Budżetowej na rok 2017. 
- stanowisko Burmistrza dotyczące, autopoprawek oraz ich przegłosowanie. 
- dyskusja. 
- głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2017 – 2022. 
- głosowanie nad projektem Uchwały Budżetowej na 2017 rok.  
d) przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą  
na lata 2016-2021. 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy z radnych w 
ustawowym terminie otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał, czy są 
uwagi lub propozycje do proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady p. Tomasz Pietrucha zaproponował, wprowadzenie do 
porządku obrad projekt uchwały w sprawie ustalenia inaksenta i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych. W związku z rozstrzygniętym 
przetargiem na dzierżawę targowiska miejskiego, który wygrał inny podmiot 
zachodzi konieczność dokonania zmiany inkasenta opłat targowych. Projekt 
uchwały jest przygotowywany z którym radni zapoznają się  w przerwie obrad. 
Więcej uwag i propozycji do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono, 
przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za  – 13 na stan obecnych 13 
radnych na sali, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.   
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokóły z ostatnich sesji Rady tj. z dnia 17 listopada 2016 roku oraz 15 
grudnia 2016 roku, były tradycyjnie wyłożone do wglądu w Biurze Rady i 
umieszczone na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku z 
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powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokółów z ostatnich 
sesji. 
Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółów. W 
głosowaniu za 13 radnych na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte.  
 
Przwodniczący Rady w tym punkcie poprosił o zabranie głosu p. Jacka 
Chałupkę i Krzysztofa Chałupkę, mieszkańców naszego miasta, mistrzów w 
sztuce walki karate. W dniu 2 października br. panowie wzięli udział w 52. 
Turnieju Gwiazd Karate – Los Angeles 2016 stając na podium. Następnie wzięli 
udział w dniu 19-20 listopada br. we Lwowie w otwartych mistrzostwach 
Ukrainy w karate.  
Głos zabrał p. Jacek Chałupka poinformował, że uczestniczą w różnego rodzaju 
turniejach. Na zaproszenie mistrza karate Soke Takayuki Kubota 10 dan zostali 
zaproszeni do udziału w zawodach  w Los Angeles stając na najwyższym 
stopniu podium. Kolejne to udział w Międzynarodowych Mistrzostwach 
Ukrainy na którym udało się wywalczyć drugi złoty medal.  Na początku roku 
rozpoczną się przygotowania do Pucharu Kuboty, który odbędzie się w Turynie 
(Włochy). Pan Jacek Chałupka podziękował p. Burmistrzowi, p. 
Przewodniczącemu Rady za zaproszenie i docenienie wykonywanej pracy, 
ponieważ karate nie jest tak popularne jak piłka nożna, czy inne dyscypliny 
sportu. W tym roku karate zostało wpisane w poczet dyscyplin olimpijskich. 
Panowie zostali nagrodzeni oklaskami.  
Pan Burmistrz życzył sukcesów, aby panowie rozsławiali nasze miasto, naszą 
gminę nie tylko w czasie walk sportowych, ale i w filmach. Pan Burmistrz 
wyraził zadowolenie, że panowie są promotorami naszej gminy na zewnątrz i 
nigdy o tym nie zapominają zawsze podkreślają skąd się wywodzą. Podkreślił, 
że zajęcia sztuk walki na naszym terenie prowadzone są również przez p. 
Huberta Wójcika. Panowie są promotorami  lokalnej imprezy ,, Nowe Miasto 
Biega”. I ma nadzieję że kolejna będzie wspólnie organizowana na którą do 
udziału zaprasza mieszkańców. Następnie p. Burmistrz, Przewodniczący Rady, 
Wiceprzewodnicząca Rady wręczyli dla każdego z panów bon pieniężny o 
wartości 500zł. za osiągnięcia sportowe przyznane na wniosek Komisji 
Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej.    
 

 PKT 3 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że komisja w okresie międzysesyjnym odbyła trzy 
posiedzenia tj. wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady w dniu 28 listopada, 
posiedzenie komisji w dniu 22 grudnia oraz wspólne posiedzenie komisji w dniu 
22 grudnia.    
W dniu 28 listopada br. w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 
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2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 
3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 
4. Sołtysi sołectwa w osobach: p. Tatiana Dąbrowska – sołtys wsi Rokitnica 
                               p. Jadwiga Pęzik – sołtys Dąbrowa – Józefów 
           p. Pęzik Zdzisław – sołtys Łęgonice 
5. Przewodnicząca Osiedla Nr 1- p. Helena Pardej 
6. Przewodniczący Osiedla Nr 3 – p. Zbigniew Loba.  
Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektem uchwały budżetowej na 2017 rok  wraz z 
niezbędnymi informacjami i uzasadnieniem oraz projekt uchwały w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2022 z 
objaśnieniami przyjętych wartości oraz formułowanie wniosków 
dotyczących zmian projektu budżetu. 

2.   Sprawy bieżące kierowane do komisji. 
W pkt. 1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła załączniki do projektu 
budżetu na 2017 rok m. in. planowane dochody Gminy na 2017 rok, plan 
wydatków budżetowych gminy na 2017 rok, plan wydatków budżetowych 
gminy na 2016 rok, przychody i rozchody Gminy, opłaty lokalne, plan 
wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach Funduszu sołeckiego na 
2017 rok. Projekt uchwały budżetowej na 2017 rok został przedłożony zgodnie z 
ustawowym terminem 15 listopada br. poprzedzający rok budżetowy 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej celem zaopiniowania oraz Radzie Miejskiej. 
Projekt budżetu został przedłożony Radzie na podstawie Zarządzenia 
Burmistrza. Projekt składa się z projektu uchwały budżetowej, załączników do 
tej uchwały oraz z projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej i załączników do 
projektu.         
Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziurowicz zapytał w ramach działu 752 – 
Obrona narodowa zaplanowano środki w wysokości 600zł., prosił o 
wyjaśnienie. Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to środki, które wynikają z dotacji.  
Radna Iwona Lepa zapytała czy w ramach planowanych wydatków na 
funkcjonowanie Liceum Ogólnokształcącego kwota ok. 1 640 000zł. zawiera 
subwencję oświatową. Pani Skarbnik wyjaśniła, że w tym mamy subwencję 
oświatową w kwocie ok. 600,000zł. przeznaczoną na koszty utrzymania 
Liceum. 
Kolejno radna prosiła o wyjaśnienie zapisu w projekcie uchwały budżetowej na 
2017rok w §8 ppkt.5. Pani Skarbnik wyjaśniła, że przekazanie upoważnień 
kierownikom jednostek organizacyjnych gminy do zaciągania z tytułu umów do 
kwoty 1 000 000zł. dotyczy zobowiązań, które są stałe i są to zobowiązania z 
tytułu inwestycji czy jednorazowych np. dodatkowego wynagrodzenia rocznego, 
koszty energii, koszty wody, czyli koszty stałe.  
Na posiedzeniu głos zabrał radny Sebastian Stolarek, na temat naszej jednostki 
wojskowej. Zapytał czy dla gminy ma jakiś wpływ jeśli chodzi o podatki. Jeżeli 
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to będzie teren MON czy w dalszym ciągu będziemy otrzymywać wpływy z 
podatku.  
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jeżeli chodzi o podatek od nieruchomości to 
będzie naliczany w taki sam sposób w przypadku posiadania tego majątku przez 
agencję.  
Następnie ponownie radny Sebastian Stolarek prosił o wyjaśnienie wskaźników 
planowanej spłaty zobowiązań na kwotowe. Następnie zapytał o zadłużenie 
gminy na koniec br. Odpowiedzi udzieliła p. Skarbnik kwota długu gminy to 
ponad 2 000 000zł. wynika z zaciągniętych zobowiązań w poprzednich latach.   
Radny Dariusz Dziuba prosił o wyjaśnienie zapisu w projekcie budżetu 
głównym źródłem finansowania inwestycji od 2018 roku będzie nadwyżka 
operacyjna. Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie zamierzamy zaciągnąć żadnych 
tytułów dłużnych to jest tylko plan na spłatę zobowiązań, które mamy na dzień 
dzisiejszy, budżet będzie musiał wypracować nadwyżkę.   
Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały budżetowej na 2017 rok.  
Spraw bieżących do komisji nie zgłoszono.  
 
W dniu 22 grudnia br. w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 
2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 
Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1 Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonych 
projektach uchwał na 2017 rok.  
2. Wysłuchanie opinii Stałych Komisji Rady o przedłożonym projekcie 

Uchwały Budżetowej na 2017 rok oraz projekcie uchwały Wieloletnia 
Prognoza  Finansowa  na lata 2017-2022. 

      3.   Sprawy bieżące kierowane do komisji. 
W pkt.1 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator odczytała:  
- uchwałę Składu Orzekającego Warszawie Zespół w Radomiu Nr Ra.475.2016 
z dnia 14 grudnia 2016 roku  w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 
Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2022, co stanowi załącznik do 
protokołu posiedzenia. Skład zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej została błędnie podana kwota subwencji ogólnej oraz 
oświatowej. Pani Skarbnik odniosła się do uwag. Pierwsza dotyczy określenia 
limitu umów. W projekcie uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej jest 
zawarte dla Burmistrza upoważnienie odnośnie zaciągania zobowiązań. 
Regionalna Izba Obrachunkowa nie wymagała do tej pory określenia limitu. W 
związku ze wskazaniem zostanie uzupełniona kwota na podstawie wysokości 
zobowiązań ostatnich trzech lat. Druga uwaga dotyczy błędnie podanej kwoty 
subwencji oświatowej. Błąd polega na tym, że w piśmie z Ministerstwa 
Finansów otrzymujemy informację na temat wysokości subwencji ogólnej. Jest 
to błąd techniczny kwota nie została rozdzielona. 
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Na tym posiedzenie zakończono.  
 
W tym samym dniu tj. 22 grudnia br. odbyło się wspólne posiedzenie Stałych 
Komisji. W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 
2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 
Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

3.  Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
przedłożonych projektach uchwał na 2017 rok.  

4. Wysłuchanie opinii Stałych Komisji Rady o przedłożonym projekcie 
Uchwały Budżetowej na 2017 rok oraz projekcie uchwały Wieloletnia 
Prognoza  Finansowa  na lata 2017-2022. 

5. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 
     4.   Sprawy bieżące kierowane do komisji. 
W pkt. 1 Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziurowicz powiedział, że na 
dzisiejszym posiedzeniu z udziałem przewodniczących stałych komisji 
członkowie zapoznali się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 
opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2017 – 2022 oraz projekcie Uchwały Budżetowej na 2017 rok.  
W pkt. 2 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie opiniują projekt Uchwały 
Budżetowej na 2017 rok oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2017 – 2022.   
W pkt. 3 Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektami uchwał 
w sprawie: 
- zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok oraz zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016 – 2021. 
Przewodniczący Komisji odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 
Rozwoju Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016 – 2021.  
Radna Karolina Kącka wnioskowała o przycięcie 5 drzew i usunięcie jednego 
drzewa przy placu zabaw w msc. Strzałki. 
Komisja wnioskowała o przygotowanie informacji o wpływach opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społeczna Iwona Lepa dodała, że na 
posiedzeniu komisji oświatowej wypracowano wniosek o uhonorowanie 
osiągnięć  i przyznanie bonów pieniężnych dla panów Chałupków.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przewodniczących stałych 
komisji. Nie zgłoszono.  
 
 
 



 7

PKT 4 
Głos zabrał dzielnicowy asp sztab. Wojciech Orzeszek, podziękował w 

swoim imieniu, funkcjonariuszy posterunku Policji w Nowym Mieście za miłą 
współpracę z radnymi, sołtysami, przedstawicielami wspólnot i życzył sobie, 
aby taka współpraca układała się nadal. Zaapelował, aby zwrócić uwagę na 
osoby starsze, samotne, prosił aby o takich osobach informować ośrodek 
pomocy społecznej. W ostatnim okresie czasu p. Burmistrz wspierał osoby 
samotne i potrzebujące paczką żywnościową. Jeśli osoba potrzebująca została 
pominięta prosił o zgłoszenie takiej sytuacji.  Prosił, aby zwrócić uwagę 
zwłaszcza na domokrążców na grupy przestępcze. W podejrzanych sytuacjach 
informować Policję. Podziękował radnemu Dariuszowi Dziuba, który zgłasza 
podejrzane sytuacje. Podziękowania złożył p. Burmistrzowi za udzielenie 
pomocy finansowej na obsługę administracyjną posterunku. W imieniu 
przedstawicieli zarządu wspólnoty mieszkaniowej przy ul. Tomaszowskiej 90 i 
95 podziękował Przewodniczącemu Rady za współpracę w zakresie rozpatrzenia 
wniosku o wycięcie drzew zagrażających bezpieczeństwu ruchu na drodze. 
Wystąpienie zostało nagrodzone brawami z sali. 
 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres 
międzysesyjny tj. od 17.11.2016r. do 29.12.2016r.  
Pan Burmistrz podziękował dzielnicowemu posterunku policji p. Orzeszkowi, za 
życzenia, podziękowania, będziemy starali się jak najlepiej współpracować. 
Uwagi są bardzo cenne dotyczą bezpośrednio naszych zdarzeń losowych 
naszego życia codziennego.  
- w dniu 18.11. udział w spotkaniu z przedstawicielami portali internetowych w 
sprawie promocji naszego Urzędu naszej Gminy, 
- 21.11. spotkanie z płk. M. Ragusem. Pan płk. napisał książkę o historii 
powstania naszej jednostki wojskowej. Kilka tygodni temu odbyło się spotkanie 
z ministrem obrony, jednostka wojskowa wraca do naszego miasta. Pan 
pułkownik chciał dopisać ciąg dalszy do tej książki, 
- spotkanie z p. Sitakiem w sprawie zasobów informatycznych, procedur oraz 
systemu informatycznego w naszej gminie,  
-spotkanie z przedstawicielami straży, 
- spotkanie z panią dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w sprawie organizacji i 
wykorzystania sali gimnastycznej, 
- udział w spotkaniu na zaproszenie nauczycieli z Radą Pedagogiczną w 
Publicznym Gimnazjum w sprawie funkcjonowania naszego gimnazjum w 
ramach nowej reformy oświaty, 
- 22.11. spotkanie w Warszawie w Urzędzie Żeglugi Śródlądowej w sprawie 
funkcjonowania promu w Domaniewicach, 
- udział w sesji w szpitalu, 
- 24.11. spotkanie z projektantem i konserwatorem przyrody w sprawie tężni w 
naszym parku, 
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- spotkanie z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazownictwa. Pan Burmistrz 
przypomniał, że kilka tygodni temu były prowadzone rozmowy z PGNiG na 
temat przeprowadzenia nowej magistrali gazowej do Nowego Miasta od 
Białobrzeg przez Mogielnicę. Prawdopodobnie w ciągu dwóch lat będziemy 
mieli przyłączony gaz ziemny. Mieszkańcy przed wyborami samorządowymi 
zwracali uwagę na możliwość przyłączenia sieci gazu ziemnego w naszej 
gminie, który będzie miał pozytywny wpływ  na rozwój gminy. Odbyły się 
wstępne rozmowy,   
-  spotkanie z przedstawicielami straży. Straże zostały wyposażone w 
dodatkowy sprzęt, 
- 25.11. udział w Międzynarodowych Targach Rolniczych w Warszawie, 
- 29.11. – 03.12. szkolenie z zakresu zmian w prawie publicznym, 
- 04.12. spotkanie w Starej Błotnicy Subregionu Radomskiego w sprawie Izb 
Rolniczych.  
- 5.12. odbiór drogi Nowe Miasto – Ulów. W latach poprzednich było wiele 
osób zaangażowanych mimo  tego droga ta nie powstała. Pomimo 
ograniczonych przez Starostwo środków w budżecie zadanie udało się 
zrealizować. Pan Burmistrz podziękował za wsparcie radnej Powiatu 
Grójeckiego Annie Steczkowskiej, radnym, Lasom Państwowym bez wsparcia 
budowa tej drogi nie byłaby możliwa.  
- w tym dniu odbyło się spisywanie aktów notarialnych, 
- 6.12. przekazanie zabawek do przedszkoli i żłobka. Dzięki m. in. pomocy 
Marszałka Senatu RP Stanisława Karczewskiego, przychylności prezesa Obajta 
udało się wesprzeć przedszkola  na terenie naszej gminy, 
- w tym dniu spotkanie z płk. Maciągiem w sprawie lotniska. Rozmowy i prace 
są kontynuowane,  
- w tym dniu na placu przed Urzędem Gminy odbyły się Mikołajki. Pan 
Burmistrz podziękował za przybycie rodzicom, mieszkańcom,  
- 7.12. spotkanie z dyrekcją Liceum Ogólnokształcącego i Publicznego 
Gimnazjum w sprawie wykorzystania sali  gimnastycznej, 
- w tym dniu spotkanie z konserwatorem zabytków w sprawie pielęgnacji parku-  
przycięcia alei kasztanowej, 
- 12.12. spotkanie w Warszawie z udziałem p. Skarbnik w sprawie podpisania 
pożyczki na inwestycje wodno – kanalizacyjne, 
- w tym dniu wraz z Przewodniczącym Rady udział w przekazaniu dwóch 
karetek pogotowia dla szpitala nowomiejskiego, 
- 14.12. spotkanie w sprawie kanalizacji deszczowej ul. Tomaszowska, 
- w tym dniu spotkanie w Urzędzie w Szydłowcu, 
- 16.12. uroczystości 100-lecia bł. H. O. Koźmińskiego, 
- w tym dniu spotkanie wigilijne w Klubie Sportowym KS ,,Pilica”, 
- 19.12. przeprowadzenie oceny pracowników w naszym Urzędzie, 
- spotkanie wigilijne na hali sportowej. Pan Burmistrz podziękował wszystkim 
przybyłym na wigilię, 
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- 20.12. spisywanie aktów notarialnych, 
- spotkanie z przedstawicielami sieci – Biedronka, 
- spotkanie z przedstawicielami firmy Bronisz w sprawie budowy boiska za 
Liceum Ogólnokształcącym, 
- spotkanie wigilijne z nauczycielami w Radomiu, 
- 21.12. udział w spotkaniu wigilijnym w Pałacu Prezydenta RP Andrzeja Dudy, 
- 22.12. udział z Przewodniczącym Rady i Radnymi Rady w jasełkach w 
poszczególnych szkołach, 
- w tym dniu egzamin nauczyciela nominowanego p. Łucji Matera, 
- udział w posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej, 
- 23.12. nagrywanie życzeń dla mieszkańców naszej gminy i powiatu, 
- 28.12. posumowanie kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej. Pan Burmistrz 
podziękował p. Skarbnik za dobre wykonywanie swoich obowiązków. Nie 
zgłoszono żadnych zarzutów i po raz pierwszy odbyło się bez dyscypliny 
finansowej takie w poprzednich kadencjach były, 
- w tym dniu spotkanie w sprawie kanalizacji deszczowej ul. Tomaszowskiej, 
- udział w sesji Powiatu Grójeckiego, 
- udział w otwarciu Domu Pomocy w Myślakowicach, 
Następnie Pan Burmistrz prosił o pobranie przez sołtysów i radnych folderów i 
przekazanie znajomym oraz pobranie plakatów sylwestrowych. Na terenie 
Nowego Miasta foldery zostaną przesłane. Następnie podziękował  za wszystko 
w tym roku i ma nadzieję, że współpraca w przyszłym roku będzie się dobrze 
układała, czego sobie życzy. Podziękował Wiceprzewodniczącej, 
Przewodniczącemu Rady wszystkim radnym.  
 
Głos zabrał sołtys wsi Borowina Grzegorz Solarek. Podziękował za dokończenie 
odcinka drogi do wsi Waliska p. Burmistrzowi, radnej Powiatu Grójeckiego p. 
Annie Steczkowskiej, Staroście Powiatu Grójeckiego, Przewodniczącemu Rady, 
wszystkim Radnym za wsparcie. Podziękował radnemu p. Czesławowi 
Leweckiemu, który starał się o wsparcie Lasów Państwowych oraz radnemu 
Powiatu Grójeckiemu, który starał się aby drogę dokończyć. Podziękowania 
złożył wszystkim sołtysom i wszystkim obecnym na sali. Złożył życzenia na 
2017 rok. 
 
Podziękowania za dokończenie odcinka drogi złożyła sołtys wsi Wólka 
Ligęzowska p. Stefania Wąsik. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do sprawozdania p. Burmistrza za 
okres międzysesyjny. Nie zgłoszono.     
 

PKT 5 
Przewodniczący Rady odniósł się do podziękowań pana sołtysa. Jak 

zwykle ,,ojców sukcesów jest wielu”. Nie ma wątpliwości, że od 
reprezentowania gminę na zewnątrz jest p. Burmistrz i to On ustalał z panem 
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dyrektorem Lasów Państwowych co do jego realizacji. Sytuacja taka jaka w 
Powiecie została zastana i pracy ile kosztowało to wie nasza radna powiatu p. 
Anna Steczkowska bo obiecywać to jest jedno, a zrobić to jest drugie. Starosta, 
który dostawał przysłowiowe ,,cięgi” za to, że zadanie realizuje. Najwięcej 
realizowanych inwestycji jest w Nowym Mieście patrząc przez pryzmat dróg 
czy szpitala. Tyle w tej kwestii co do zasłużonych. 
Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 
- z dnia 29.11.2017r. od Powiatowego Zarządu Dróg w Grójcu zaproszenie do 
udziału w odbiorze końcowym przebudowy drogi powiatowej Nowe Miasto – 
Ulów. 
- z dnia 30.11.2017r. od Starostwa Powiatowego w Grójcu prośba o 
poinformowanie terminu udziału w sesji Rady Miejskiej w sprawie sytuacji 
Powiatowego Centrum Medycznego Sp. z o.o. 
- z dnia 29.11.2017r. pismo Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi Jarosława Sachajki.  
- z dnia 12.12.2017r. od Elżbiety Zientek wniosek dotyczący wykupu części 
działki nr 743. 
- wpłynęły życzenia od parlamentarzystów, posłów, samorządów, od Lokalnej 
Grupy Działania, podmiotów współpracujących z Urzędem Gminy, 
duchowieństwa, wpłynęły życzenia dla radnych i sołtysów, przewodniczących 
rad osiedla, wpłynęły życzenia od Marszałka Senatu RP Stanisława 
Karczewskiego, który pomaga nam i otwiera ,,drzwi” w ministerstwach i 
instytucjach, nie wszystkie  prace widać, ale powoli możemy je prezentować, te 
które wspominał już p. Burmistrz. Z naszej strony podziękowania dla pana 
marszałka.  
Odbyło się pierwsze posiedzenie po uzupełnieniu składu osobowego 
Młodzieżowej Rady Gminy. 
Pan Przewodniczący prosił o pobranie folderów i plakatów sylwestrowych o 
których wspomniał p. Burmistrz. Zapytał czy są pytania. Nie zgłoszono. 
 

PKT 6a 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniach komisji, radni otrzymali projekty z uzasadnieniem i jeżeli 
radni pozwolą nie będzie odczytywał uzasadnień.    
Radna Iwona Lepa prosiła o 15 minutową przerwę w obradach, aby radni 
zapoznali się z wprowadzonym do porządku obrad projektem uchwały w 
sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat 
targowych.  
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono 
obrady. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 
zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 
Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXVI/182/2016  w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 6b 
Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021. Pani Skarbnik omówiła 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 
wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr XXVI/183/2016  w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 6c 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Elżbieta Zaraś odczytała projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą na lata 2017-2022 wraz z objaśnieniami,  który 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 
Uchwały Budżetowej na rok 2017 wraz z uzasadnieniem, który stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Elżbieta Zaraś odczytała opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie uchwały w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2022. Opinia stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2017. Opinia stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej p. Dariusz 
Dziurowicz poinformował, że na posiedzeniu w dniu 28 listopada, 22 grudnia z 
udziałem Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej oraz na wspólnym 
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posiedzeniu w dniu 22 grudnia br. opiniuje, pozytywnie  projekt uchwały w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2022 i projekt 
Uchwały Budżetowej na rok 2017. 
 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba poinformował, że do 
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2017-2022 nie otrzymał wniosków 
dotyczących zmian projektu od poszczególnych Stałych Komisji Rady 
Miejskiej. Opinie wszystkich komisji były pozytywne. 
Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy proponuje wprowadzić  następujące zmiany 
- autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 2017 
rok. 
I. w §1 ust. 2 projektu uchwały budżetowej na 2017 rok korekta polega na: 
zwiększeniu planu wydatków ogółem o 927 000 zł. 
 
w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa 

 rozdział 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 180 000 zł. z tego: 

 „Kotłownia w budynku byłego ośrodka pracy pozaszkolnej przy ul. 
Tomaszowskiej 5             w Nowym Mieście nad Pilicą” – 180 000 zł. 
 
w dziale 801 Oświata i wychowanie 

 rozdział 80101 Szkoły podstawowe 
wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 34 000 zł. z tego: 

„Modernizacja kotłowni w budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym 
Mieście nad Pilicą”  – 34 000 zł 

 rozdział 80110 Gimnazja 
wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 33 000 zł. z tego: 

„Modernizacja kotłowni w budynku Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście 
nad Pilicą”  – 33 000 zł 

 rozdział 80120 Licea Ogólnokształcące 
wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 30 000 zł. z tego: 

„Modernizacja kotłowni w budynku Liceum Ogólnokształcącego w Nowym 
Mieście nad Pilicą – 30 000 zł. 
 
w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
rozdział 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód 
wydatki  majątkowe (zwiększenie) – 650 000 zł. z tego: 

 „Przebudowa kanalizacji burzowej (teren osiedla) przy ul. Tomaszowskiej w 
Nowym Mieście - nad Pilicą - I etap”  – 650 000 zł., 
 
II. Na podstawie powyższych zmian zmianie ulega §2 projektu uchwały 
budżetowej na 2017 rok, korekta polega na: 
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- zwiększeniu planowanego deficytu budżetu o kwotę 927 000 zł. zł. do kwoty 
2 027 000 zł. 
- zwiększeniu przychodów budżetu o kwotę 927 000 zł. do kwoty 2 551 989 zł.  
 
Uwzględniając powyższe, odpowiednim zmianom ulega:  
-  Treść uchwały budżetowej na 2017 rok , 
-  Tabela Nr 1 – Plan dochodów budżetu gminy na 2017 rok, 
- Tabela Nr 2 – Plan wydatków budżetu gminy na 2017 rok, 
- Tabela Nr 3 – Plan wydatków na zadania inwestycyjne w 2017 roku 
- Uzasadnienie do projektu uchwały budżetowej na 2017 rok. Stanowisko 
Burmistrza Miasta i Gminy stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie opinii komisji i wniosków 
radnych oraz przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały Rady Miejskiej w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2022 stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
- brak głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2017-2022. W głosowaniu za - 13 radnych przy 
obecnych na sali  13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono 
uchwałę Nr XXVI/184/2016 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały 
w sprawie Uchwały Budżetowej na rok 2017. W głosowaniu za - 13 radnych 
przy obecnych na sali  13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono 
uchwałę Nr XXVI/185/2016 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 6d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą na lata 2016-2021. W głosowaniu za - 13 radnych przy obecnych na 
sali  13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr 
XXVI/186/2016 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu. 
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PKT 6e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od 
opłat targowych.  
W głosowaniu za - 12 radnych przy obecnych na sali  13 radnych, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 1. Uchwalono uchwałę Nr XXVI/187/2016 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

 
PKT 7 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 

PKT 8 
Głos zabrała radna Powiatu Grójeckiego Anna Steczkowska.,,Minęły dwa 

lata zarządzaniem Powiatem Grójeckim przez Prawo i Sprawiedliwość. Był dla 
nas czas bardzo trudny, odziedziczyliśmy  po porzednikach ponad 39 mln. 
zadłużenia Starostwa. Prawie 30 mln. zadłużenia w obydwu szpitalach co 
skutkowało utratą płynności finansowych w obydwu lecznicach. Nie 
dokończono m. in. inwestycję w Warce, zagrożony był termin zakończenia 
zadania. Nie dokończono inwestycję rozbudowy izby przyjęć w naszym 
szpitalu. Źle naliczane subwencje w oświacie, które musimy zwracać. W tym 
roku spłaciliśmy pierwszą ratę w kwocie 400,000zł. Przez te dwa lata 
uporządkowaliśmy Powiat w zakresie finansów. Dziś obydwa szpitale są w 
bezpiecznej sytuacji może w nie najlepszej, ale funkcjonują już znacznie lepiej. 
Udzieliliśmy wsparcia obydwom szpitali. W zeszłym roku poręczylismy kredyt 
10mln. zł. na wsparcie dla szpitala w Grójcu przez to szpital odzyskał płynność 
finansową, co pozwoliło na normalne funkcjonowanie tego szpitala. Na 
początku grudnia tego roku takie samo wsparcie w postaci poręczonego kredytu 
przekazaliśmy dla naszego szpitala, kredyt w kwocie 8mln. zł. 
niskooprocentowany tj. 3,6% w skali roku, który będzie przeznaczony na 
restrukturyzację zobowiązań. W pierwszej kolejności dyrekcja naszego szpitala 
płaciła zobowiązania wobec firmy Magellan, w której poprzednia dyrekcja 
zaciągnęła bardzo kosztowny kredyt oprocentowany na 13 – 14% w skali roku. 
Ze Starostwa dla naszego szpitala w 2016 roku przeznaczyliśmy 100,000zł. na 
remont przychodni w Drzewicy i 100,000zł. jako wkład własny do zakupu 
karetek. Dyrektor szpitala p. Joanna Czerwińska pozyskała środki na zakup 
karetek od Wojewody Mazowieckiego w kwocie 640,000zł. Z tych środków 
zostały zakupione nowe dwie karetki pogotowia wyposażone w nowoczesny 
sprzęt. Karetki udało się zakupić dzięki zaangażowaniu Marszałka Senatu RP 
Stanisława Karczewskiego, który jeśli poprosimy służy nam pomocą. Także 
dwie karetki o takiej samej wartości otrzymał szpital w Grójcu. W roku 
przyszłym w naszym szpitalu będzie realizowany projekt e-zdrowie tj. 
informatyzacja szpitala wartość tego projektu 4mln.zł. Środki na ten cel dyrektor 
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p. Czerwińska pozyskała z funduszów unijnych. Starostwo na przyszły rok na tą 
inwestycję zabezpieczyło środki w budżecie w kwocie 800,000zł. Ten sam 
projekt o wartości 5mln. zł. będzie realizowany w szpitalu w Grójcu. Radna p. 
Steczkowska podziekowała p. Burmistrzowi i radnym za udzielenie wsparcia dla 
naszego szpitala finansowego w kwocie 100,000zł. z których zakupiono 
aparaturę medyczną do poradni okulistycznej, do oddziału ginekologicznego i 
stół zabiegowy do poradni chirurgicznej. Dla naszego szpitala w 2016 roku 
pozyskaliśmy 670,000zł. z fundacji PZU. Z tych srodków zakupiono 11 łóżek 
z wyposażeniem. W 2016 roku na terenie naszego powiatu przebudowaliśmy 
dwie drogi jedna została wykonana w gminie Błędów tzw. Schetynówka droga 
z Błędowa do Huty Błędowskiej, koszt tej drogi to ponad 5 800,000zł. o 
długości ponad 6 km. Druga droga powstała w naszej gminie Nowe Miasto – 
Ulów o długości 1360mb., koszt tej inwestycji 559.369,56 zł. O tę drogę bardzo 
zabiegaliśmy z p. Burmistrzem udało się droga została wykonana. Z tej drogi 
bardzo cieszą się mieszkańcy wsi. Natomiast nic nie wiadomo, aby jakieś 
starania w tym kierunku podejmował radny p. Fiks. Wszystkie spotkania z 
dyrektorem i przedstawicielami Lasów Państwowych organizował p. Burmistrz 
w Starostwie i w Radomiu. Natomiast pan radny nie uczestniczył w tych 
spotkaniach. Minione dwa lata były ograniczone w możliwości inwestycyjne w 
Powiecie, ponieważ w pierwszej kolejności udzielane były wsparcia szpitalom 
dlatego, że zdrowie naszych mieszkańców jest najważniejsze. W przyszłym 
roku sytuacja finansowa Powiatu będzie znacznie lepsza, zamierzamy 
przebudować wiele więcej dróg. Ustalone będzie z p. Burmistrzem, które drogi 
zostaną wykonane. Przez minione dwa lata uporządkowany został Powiat w 
zakresie finansów mimo trudnej sytuacji inwestujemy i oszczędzamy, obniżone 
zostało zadłużenie Powiatu o 5,5mln.zł.  
Szczegółowe informacje opisane są przez pana Starostę w artykule gazety 
JABŁONKA.  
 
Przewodniczący Rady podziękował i życzył wszystkiego najlepszego w Nowym 
Roku w imieniu swoim i Wiceprzewodniczącej Rady, radnym za pracę, 
sołtysom, przewodniczącym rad osiedla za włączanie się w prace rady. 
Przypomniał i prosił, że posiedzenia komisji są po to, żeby pracować i razem 
uczestniczyć w tworzeniu tego jak chcemy, aby się rozwijało miasto i gmina.  
Pan Burmistrz złożył życzenia obecnym na sali dla wszystkich mieszkańców 
naszej gminy spełnienia marzeń w następnym roku, spełnienia realizacji 
wszelkich planów i opieki Bożej na każdy dzień oraz życzenia imieninowe 
solenizantom.  
 
 
Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 
obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 
cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  
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